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Hei viser til vedtaket fra kontrollutvalget i sak 45/21 punkt 3. Jeg er bedt om å svare ut denne på vegne 

av kommunedirektøren.   

I redegjørelsen fra kommunedirektøren til saken er det vist til følgende. «En kommune er ikke lovpålagt å 

utarbeide årsrapporter pr. driftsenhet, men ifølge kommunelovens § 14‐2 en samlet årsrapport som 

dekker kommunen som helhet. Årsrapportene fra en driftsenhet herunder skolene er kun et grunnlag for 

internbruk ved enheten eller sektoren selv, og ellers som et grunnlag for Kommunedirektørens 

årsrapport overfor Kommunestyret. Og dermed ikke arkivverdig i hht arkivloven. 

Vår kommunedirektør har før sommeren besluttet at alle driftsenheter, gjelder også skolene, skal sørge 

for å arkivere sin årsrapport slik at den kan spores og deles. Ansvaret for dette påligger hver enkelt leder 

(rektor), som ellers i henhold til våre rutiner. Her vil jeg ta ansvar for å få lagret disse i Ephorte for 2020. 

Etter dette års erfaringer rund arbeidet med årsrapporten vil det for neste år utarbeides klare rutiner for 

hvordan dette arbeidet skal gjennomføres og hvilke dokumenter som skal lagres og arkiveres hvor.» 

Kontrollutvalget fattet følgende vedtak i forbindelse med redegjørelsen. «Kontrollutvalget ber om en 

nærmere begrunnelse fra kommunedirektøren til neste møte for hvorfor en ikke anser årsrapportene fra 

skolene som arkivverdige.» 

Kommunen anser skrivet fra skolene som et internt arbeidsdokument etter offentleglova § 14. 

Begrunnelsen er at informasjonen i dokument fra skolene blir brukt som grunnlag for å lage det endelige 

dokumentet, som legges frem for offentligheten. Forskrift om offentlege arkiv § 9 viser til at dokumenter 

som kommunen anser er organinterne dokument bare skal arkiveres så lenge kommunen anser det 

hensiktsmessig. Måten kommunen har jobbet med dokumentet gjør det lite hensiktsmessig å arkivere 

det siden det vil bli korrigert før det legges inn i den endelige årsrapporten. Dokumentet fra skolene har i 

lang tid vært gjenstand for redigering frem til de blir lagt inn i den endelige årsrapporten fra 

kommunedirektøren. Dette gjøres både av admirasjonen og kontrollerne i kommunen. Grunnlaget er at 

opplysningene i årsrapporten som kommunedirektøren legger frem som det endelige dokumentet skal 

vært mest mulig korrekt. Det bør bemerkes at kommunedirektørens årsrapport blir arkivert i 

journalsystemet, offentligjort og lagt frem for kommunestyret.   
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Minner om kontrollutvalgets vedtak i sak 45/21. Utvalget fattet slikt vedtak i saken: 
   

1.  Kontrollutvalget tar kommunedirektørens redegjørelse til orientering. 
2.  Kontrollutvalget forutsetter at alle arkivverdige dokumenter som bl.a. drøftingsprotokoller mv. 

blir arkivert. 
3.  Kontrollutvalget ber om en nærmere begrunnelse fra kommunedirektøren til neste møte for 

hvorfor en ikke anser årsrapportene fra skolene som arkivverdige. 
4.  Kontrollutvalget ber om en innføring i det nye arkiv/saksbehandlingssystem. 

   
Kontrollutvalget ønsker svaret på pkt. 3 skriftlig. Ber om at svaret er oss i hende snarest. Samtidig vil jeg 
stille spørsmål om når det kan være hensiktsmessig å få innføringen i det nye 
arkiv/saksbehandlingssystemet. 
   
Minner avslutningsvis om at vi fortsatt venter på redegjørelsen vedrørende internkontroll, som skulle ha 
blitt oversendt før siste møte 2021. 
   
   

 
   
   


